

《单词百科:therefrom是什么意思?therefrom怎么发音?therefrom的解释和用法》

英语单词therefrom是什么意思?therefrom怎么读?therefrom怎么发音?简答网为您整理了therefrom的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



therefrom怎么读

therefrom的读音:[ð e fr m]

therefrom的意思

1、adv.从那里，从此;从中;由此;

therefrom的近义词

1、forward adv.向前，提前;有进展地;向将来;拨快地;

2、forwards adv.向前方，继续向前;

3、or conj.或，或者;还是;不然，否则;左右;

4、thereof adv.它的;其;关于那;由此;

therefrom的双语例句

1、The committee will examine the agreement and any problems arising therefrom.

委员会将审查这项协议和由此引起的问题。

2、Your side will be held responsible for all the consequences arising therefrom.

由此产生的一切后果由你方负责。

3、We shall not be responsible for any confiscation and fines arising therefrom.

我们对由此造成的任何展品没收和罚款不予负责。

4、If they refrain therefrom, clothe them and feed them suitably.

如果她们从此悔改,就适当地给她们衣食。

5、The Entrant agrees and undertakes to accept and be responsible for all such liability arising therefrom.

参赛者同意及承诺会接受及为所有该等由此而起的责任负责。

6、Changes resulting therefrom have not only impacted the economic system, but the social system as well.

由此造成的变化不仅影响了经济体制,而且影响了社会体制。

7、The undersigned hereby agrees to indemnify and hold harmless for all losses, indebtedness and liabilities arising therefrom.

签署人在此同意对由此产生的所有损失,债务和义务赔偿FXCM使之不受损害。

8、The valuable lessons learned therefrom should not be arbitrarily dismissed, but should instead be treasured.

从中获得的宝贵经验不应该任意抛弃,而应该倍加珍惜。

9、He looked into her pretty face and felt the subtle waves of young life radiating

therefrom.

他看着她的美丽的脸颊,感觉到微妙的生命之光正从那里散发出来.

10、 Therefrom, the maximum actual weight of double weft weave with different covering weaves can be obtained.

求出了不同表组织的重纬组织所能达到的实际最大重量.

11、 The Regulations on City Planning promulgated by the State Council shall be abrogated therefrom.

国务院发布的《城市规划条例》同时废止.

12、 Failing this, they will be held responsible for all the consequences arising therefrom.

要是做不到这一点, 他们必须对由此产生的后果负责.

13、 Please follow the above instructions. Otherwise, you shall be responsible for any consequence arising therefrom.

乘员应遵守上述规定, 违者后果自负.

14、 The applicant shall pay appropriate compensation for any losses arising therefrom.

其因此所生之损害,由申请人予以相当之补偿.

15、 We must hold your responsible for all consequences arising therefrom.

由此引发的一切后果必须由你方负责.

16、 Before you do anything, you must reckon with the danger that may arise therefrom.

无论做什么事, 都必须估计划处到可能因而产生的危险.

17、 The Measures define research and development activities and specify the super-deduction the expenses incurred therefrom.

办法界定研究开发活动的定义,并规定其费用支出的加计扣除.

18、 Owner's equity results from State investment in the collective ownership enterprise and the income earned therefrom.

国家对集体企业的投资及其收益形成的所有者权益.

以上是简答网为您整理的therefrom怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于therefro

m的用法、therefrom的释

义、therefrom的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/therefrom>

